

Bestyrelsesmøde Borgerforening

Dato: Torsdag d. 7. marts 2024 kl. 19.30-21.30 i Menighedshuset

Deltagere: Runa, Line, Nick, Jonas, Anders, Steen

Afbud fra: Nanna

Mødeleder: Steen

Referent: Line

| Dagsorden | Tid | Referat | Ansvarlige |
|--|-------|---|------------|
| 1. Velkomst - kort præsentation af bestyrelsen | 19.30 | | Alle |
| 2. Opfølgingspunkter/ bordet rundt | 19.40 | <p>De unges ønsker/ungeinddragelse</p> <ul style="list-style-type: none">- God aften med konkrete idéer- Vi kan arbejde videre med transport <p>Food Truck</p> <ul style="list-style-type: none">- Kommer i starten af april. Line reklamerer på Facebook <p>Ny hjemmeside</p> <ul style="list-style-type: none">- Lars Kirkegaard bygger hjemmesiden op <p>Generalforsamling Landsbyfællesskabet 21. marts</p> <ul style="list-style-type: none">- Steen og Runa deltager <p>Indsamling af mailadresser</p> <ul style="list-style-type: none">- Medlemmernes mailadresser får sendt nyheder – vi dropper de små sedler Anders havde | Alle |

| | | | |
|--|--|--|--|
| | | <p>lavet tidligere</p> <p>Fundraising - kursus 12. Marts</p> <ul style="list-style-type: none">- Steen (og Nick) <p>Dialogmøde 22. April</p> <ul style="list-style-type: none">- Nanna og Steen (og Runa) afholder det <p>Landsbykonferencen 5. okt. (25. feb. finpudsning af program)</p> <ul style="list-style-type: none">- Deltagerne fik input fra hinanden <p>Kvashegn</p> <ul style="list-style-type: none">- Der har været opslag på Facebook- Vi rydder op <p>Vandrekomite - genoptages snarest</p> <ul style="list-style-type: none">- Er startet op i uge 10 <p>Voers Blad - nye temaer?</p> <p>Holmedal 82 - plusture giver gener for naboer</p> <ul style="list-style-type: none">- Skilt fra kommunen eller Midttrafik (<i>Line undersøger</i>) <p>Høring af Midttrafiks køreplaner</p> <ul style="list-style-type: none">- Deadline er overskredet <p>Promovering af Landsbyordningen/børnehaven</p> <ul style="list-style-type: none">- Artikel til Voers blad, Ugeavisen mv – interview med pædagog og forældre- Nick snakker med | |
|--|--|--|--|

| | | | |
|--|-------|---|-------------|
| | | <p>trivselsrådet</p> <p>Energifællesskabet</p> <ul style="list-style-type: none"> - Orientering ved Nick | |
| 3. Evaluering generalforsamling | 20.10 | <p>Revision af vedtægter afsluttes</p> <ul style="list-style-type: none"> - Steen og Line læser det hele igennem <p>Det praktiske vedr. arrangementet Vejenes tilstand/snerydning - punkt fra evt.</p> <p>Flagallè - punkt fra evt.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Runa går videre med gode idéer | Alle |
| 4. Trafik Holmedal | 20.30 | <p>Mikael Jensen er inviteret til at deltage for at fremlægge sine synspunkter</p> <ul style="list-style-type: none"> - Mikael fremlagde sine synspunkter, både indenfor og udenfor byskiltene - Mikael forsøger at finde personer til en arbejdsgruppe | Steen |
| 5. Økonomi, herunder antal medlemmer + medlemsfremstød (fx til Voerfest) | 20.50 | <p>Anders skriver ud</p> <p><i>Medlemsfremstød/Voerfest udsættes til næste gang</i></p> | Anders/alle |
| 6. Frugt- og grøntbod | 21.05 | <p>Underudvalg nedsættes - investering i bod</p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Udsættes til næste gang</i> | Steen |
| 7. Visioner for arbejdet 2024 (udsættes evt.) | 21.15 | <p>Vi tager bl.a. afsæt i punkterne fra mødet i nov. 2022 om Multisalens udvidelse.</p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Udsættes til næste gang</i> | Steen |
| 8. Næste møder | 21.25 | 7. maj kl 19.30-21.30 | |
| Evt. | | | |